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Anteckningar 
 

1. Introduktion av ny kommittéledamot – Marie Lundberg 
Marie Lundberg, Acronym, välkomnades som ny ledamot i Advocacykommittén. 
Konstaterades även att Helena Gulay och Maria Skargren har lämnat kommittén.  
    

2.  Rekapitulering av föregående mötesprotokoll 
Protokollet från föregående möte 2022-11-08 summerades. 
 

3. Uppdatering från kansliet – Stina och Emelie 
 

• Omarbetade IIA Standards  
Stina beskrev IIA Swedens fortlöpande arbete med att bedöma och översätta det 
föreliggande utkastet till nya IIA Standards som är planerade att träda i kraft 2024. 
Utkastmaterialet är uppdelat i fem domäner. Domän 1- Glossary och Domän 2 – 
Ethics/Professionalism översätts till svenska. Övriga domäner behålls på engelska. IIA 
Global planerar att offentliggöra en genomarbetad utkastversion i mitten av mars.  
      

• Engelskspråkiga medlemmar  
Stina arbetar på en text som syftar till att informera engelsktalande IIA Sweden-
medlemmar om vad föreningen kan erbjuda dem och bekräfta att man kan vara 
medlem även som engelskspråkig. IIA Sweden har samarbete med Norden och Frakrike 
vad gäller kursutbud och liknande. Många kurser/seminarier erbjuds numera på 
engelska men grundkursen är även fortsättningvis på svenska. IIA Sweden kan 
rekommendera utbud från andra institut.  



 

• GRC-konferensen 
Emelie sammanfattade nuvarande status för konferensen i april. 161 anmälda. Mycket 
aktiva sponsorer i år vilket är positivt. Det slutliga deltagarantalet bedöms kunna  
komma att landa på 250 – 300 deltagare. Liksom förra året ska 3 konferensbiljetter 
lottas ut till studenter. IIA Sweden försöker nå ut till alla relevanta studenföreningar. All 
hjälp behövs med detta.     

   
 

4. Advocacy-aktiviteter under 2023 med utgångspunkt i förra årets huvudsakliga 
aktivitetsområden 

 

Kommittén fortsätter under 2023 med att huvudsakligen arbeta inom ramen för de 
områden som etablerades under 2021. Detta innebär även att formatet med 
arbetsgrupper behålls.  
   

1) Förbättra hemsidan ur advocacy-synpunkt. Utveckla material och 
invägar gentemot specifika externa intressentgrupper som 
exempelvis studenter, företag och myndigheter.  

2) Deltagande i evenemang som universitetsdagar och liknande – 
Planera deltagande i event 2023.   

3) Omvärldsbevakning – Utfall, konsekvenser och genomförda 
aktiviteter baserat på förra årets analys.  

4) Deltagande i planerad årlig introduktionsaktivitet för nya 
medlemmar.  

 
Hemsidan 
Stina önskar mer fokus på att skapa och strukturera information för styrelser. Betoning 
på att framhålla nyttan med att ha internrevision.  
 
Stina framhöll att många företag är fåmansföretag. Vad gör styrelsemedlemmarna? 
Europeisk certifiering på ESG-området är på gång. Vad är förväntningarna på 
styrelse/revisionsutskott?  
 
Marie föreslog att göra en intervjuserie för att belysa området med en personlig 
vinkling. Marie kan ta kontakt med styrelsemedlemmar. Marie föreslog även att 
kommittémedlemmarna skulle kunna skapa egna Linkedin-konton som kan användas 
som kontinuerliga kanaler för advocacykommunikation.     
 
Arbetsgruppen under året föreslogs bestå av Emma, Marie, och Ove.  
 
 
 



Evenemang 
Stina föreslog att vi gör en ny genomgång av tänkbara evenemang för 2023 att delta i. 
Senast detta gjordes var 2021 under effekterna av den pågående pandemin. Nu kan fler 
tänkbara evenemang ha tillkommit. Stina nämnde att ett alternativ är deltagande i 
Stockholms Universitets ”Ekonomdagarna”. IIA Swedens ordförande Michael Sparreskog 
har uttryckt intresse att delta i evenemang i år.  
 
Konstaterades att förra årets deltagande i Uppsala universitets ”Kontaktdagarna” blev 
framgångsrikt och skapade stort intresse bland många evenemangsdeltagare. Vi testade 
vid det tillfället att använda vårt informationsblad vilket fungerade bra. Ett förslag är att 
även kunna koppla till ytterligare information genom att lägga in en QR-kod i 
informationsbladet.          
 
Arbetsgruppen under året föreslogs bestå av Stina, Emelie, Ann-Katrin, Anders och 
Urban.   
 
Omvärldsbevakning 
Den planerade kontakten med Styrelseakademin har inte hunnit bli av än men kvarstår 
som punkt i den fortsatta aktivitetsplaneringen. Målet och planen att bilda en 
akademikommitté kvarstår. 
 
Styrelseledamöter behöver mer information om internrevision.  
 
Studenter tycks hitta och använda sig av den riktade information som har lagts upp på 
IIA Swedens hemsida.  
 
Fokus på engelskspråkiga medlemmar under 2023.  
 
LinkedIn-profil för Advocacykommittén föreslogs.   
 
 
Årlig introduktionsaktivitet 
Välkomstmöte för nya föreningsmedlemmar kommer att genomföras vid två tillfällen 
under året. Första mötet är planerat att äga rum den 30 mars. Michael Sparreskog, Stina 
samt undertecknad kommer att representera IIA Sweden.    
  
 

5. Övrigt 
Inga övriga ärenden. 
 
 
 
Nästa ordinarie möte: 
28 mars 09.00 – 11.00 


